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HostouŔskĨ 

zpravodaj 
 

Ļtvrtletn²k obce HostouŔ                               duben - ļerven 2016                                         Ļ²slo 78/Cena 5,- Kļ                                                                                  

 

Starosta informuje o rozvoji obce 

  V§ģen² spoluobļan®, 

t²mto V§s vġechny zdrav²m a nŊkolika vŊtami mi dovolte, abych shrnul, co obce ve druh®m ļtvrtlet² roku 

2016 vybudovala a co buduje ke zkr§ġlen² obce a spokojenosti V§s vġech. 

 Jako prvn² projekt povaģuji pokraļov§n² stavby ulice Pod Kostelem a vybudov§n² nov®ho mostku 

pŚes SulevickĨ potok. Souļ§st² t®to stavby jsou i rekonstrukce vjezdŢ k dotļenĨm nemovitostem, 

parkoviġtŊ soused²c² s ulic² Kladenskou a vybudov§n² chodn²ku, kterĨ bude propojovat ulici Pod 

Kostelem a ulici Jeneļskou. Vozovku vedle chodn²ku - asfaltovĨ povrch, vĨġkov® ¼pravy kanalizaļn²ch 

ġachet a uz§vŊrŢ vody - plnŊ ve sv® reģii provede Krajsk§ spr§va a ¼drģba silnic StŚedoļesk®ho kraje, 

jakoģto kompenzaci za povolenou obj²ģŅku pŚi stavbŊ mostku 0066 na n§vsi ulice Kladensk§. 

 Kaģd§ stavba takov®ho rozsahu s sebou pŚin§ġ² i probl®my ze strany obļanŢ vlastn²c²ch 

nemovitosti soused²c² s danou stavbou. V 

nŊkterĨch pŚ²padech, hlavnŊ co se tĨļe vjezdŢ do 

danĨch objektŢ, prob²h§ komunikace mezi obļany 

a obc² nŊkdy v afektu, ale vġe se po domluvŊ vģdy 

podaŚ² vyŚeġit. 

 Jako druhĨ projekt bylo proveden² 

kompletn²ho vyļiġtŊn² koryta Sulevick®ho potoka 

od pozemku pana Ļerm§ka a pozemku pana 

Novotn®ho pŚes obec k objektu pan² Ryb§Śov®, 

kter® provedla firma Perat. Pr§ce zde probŊhly 

bez probl®mu, ale pŚiġlo pondŊl² 23. kvŊtna 2016, 

kdy se pŚes obec pŚehnala bouŚe s kroupami a 

silnĨm deġtŊm. Tento jev zpŢsobil lok§ln² z§plavu 

na Posv²censk® n§vsi a v ulici Na Obci, kde 

zpŢsobil ļ§steļn® vytopen² tŚ² rodinnĨch domkŢ. 

Tato lok§ln² povodeŔ zpŢsobila opŊtovn® zanesen² koryta Sulevick®ho potoka, hlavnŊ od mostku v ulici 

Pod Kostelem aģ po objekt pan² Ryb§Śov®. V p§tek 10. ļervna 2016 kr§tce po pŢlnoci opŊt udeŚila lok§ln² 

bouŚe, kter§ zaplavila, ale jiģ v mal® ļ§sti, Posv²censkou n§ves. V tŊchto dnech se prov§d² opŊtovn® 

ļiġtŊn² potoka a bour§n² star® zdi, kter§ byla souļ§st² star®ho plotu kolem pozemku pan² Ryb§Śov® a 

zabraŔovala plynul®mu odtoku vody z obce.  

Ulice Pod Kostelem  
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 V§ģen² spoluobļan®, v obou pŚ²padech 

chci podŊkovat hlavnŊ Sboru dobrovolnĨch 

hasiļŢ HostouŔ za profesion§ln² pŚ²stup pŚi 

ochranŊ majetku a ģivotŢ naġich obļanŢ. D§le 

chci podŊkovat i V§m obļanŢm, kteŚ² jste se 

z¼ļastnili pŚi tŊchto dvou povodn²ch a pŚispŊli 

jste svou ļinnost² k z§chranŊ majetku Vaġich 

spoluobļanŢ. 

 Jako tŚet² projekt bylo vybudov§n² 

smŊrovĨch sloupkŢ pod®l ulice Jeneļsk§ z 

dŢvodu ochrany zelenĨch p§sŢ pŚed vjezdem 

vozidel, kter® zde buŅ vj²ģdŊly nebo parkovaly a 

t²mto zpŢsobovaly rozj²ģdŊn² tr§vy a parkov§n²m 

na chodn²ku omezovaly chodce a rodiļe 

proj²ģdŊj²c² s koļ§rky. 

 Za ļtvrt® obec zadala studii na Posv²censkou n§ves, vyj§dŚen² dotļenĨch org§nŢ ohlednŊ projektu 

komunitn²ho centra a prob²haj² pr§ce na projektu ZvĨġen² kapacity Sulevick®ho potoka. Toto detailnŊ 

popisuje ve sv®m pŚ²spŊvku pan ing. Luk§ġ Mor§vek. 

 V§ģen² spoluobļan®, jeġtŊ nŊkolik upozornŊn². Obec rozm²stila z§kazov® cedule o volnŊ 

pob²haj²c²ch psech a ukl§d§n² vŊtv² v prostoru ġkoln² zahrady. VŊtve v souļasn® dobŊ nelze v prostoru 

ġkoln² zahrady skladovat z dŢvodu zah§jen² urļitĨch prac² ohlednŊ komunitn²ho centra. VolnŊ pob²haj²c² 

psi zneļiġŠuj² prostory, kde se sek§ tr§va a t²mto doch§z² ke zneļiġtŊn² danĨch osob, kter® tuto ļinnost 

prov§d². UrļitŊ by se to nel²bilo v opaļn®m pŚ²padŊ majitelŢm psŢ, aby byli zneļiġtŊni ps²mi exkrementy. 

 V sobotu 18. ļervna 2016 probŊhla v obci oslava 130. vĨroļ² zaloģen² Sboru dobrovolnĨch hasiļŢ 

HostouŔ. TŊlovĨchovn§ jednota Sokol HostouŔ, odd²l kopan®, postoupila do divize a t²mto cel®mu 

odd²lu, hr§ļŢm a funkcion§ŚŢm pŚeji hodnŊ zdaru. Svoj² ļinnost² jak dobrovoln² hasiļi, tak TJ Sokol 

dŊlaj² dobr® jm®no obci HostouŔ. 

 V§ģen² ļten§Śi a spoluobļan®, t²mto ļl§nkem jsem shrnul projekty a akce v naġ² obci a na z§vŊr 

V§m pŚeji kr§sn® l®to, hezkou dovolenou, dŊtem kr§sn® pr§zdniny a hlavnŊ zdrav² a ġŠastn® n§vraty. 

JiŚ² Vilda, starosta 

 

tǌƝǇǊŀǾŀ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝŎƘ ŀƪŎƝ Ǿ Iƻǎǘƻǳƴƛ 

 V ƴłǾŀȊƴƻǎǘƛ ƴŀ ƳǻƧ őƭłƴŜƪ Ǿ ƳƛƴǳƭŞƳ ȊǇǊŀǾƻŘŀƧƛ ǎƛ ŘƻǾƻƭǳƧƛ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀǘ ƻ ǇƻǎǘǳǇǳ Ǿ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝŎƘ ŀƪŎƝŎƘΣ 

ƪǘŜǊŞ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ Ǿ ǎƻǳőŀǎƴŞ ŘƻōŠ ǌŜǑƝ ŀ ƪǘŜǊŞ ƻŘ ǾȅŘłƴƝ ǇǌŜŘŎƘƻȊƝƘƻ őƝǎƭŀ ȊǇǊŀǾƻŘŀƧŜ ŘƻȊƴŀƭȅ ǇƻǎǳƴǳΣ őƛ ȊƳŠƴΦ 

1. tǊƻƧŜƪǘ ƪƻƳǳƴƛǘƴƝƘƻ ŎŜƴǘǊŀ ƴŀ ǇƻȊŜƳƪǳ αǑƪƻƭƴƝ ȊŀƘǊŀŘŀά 

 .ȅƭŀ ƻŘŜǾȊŘłƴŀ ŘƻƪƻƴőŜƴł ǇǊƻƧŜƪǘƻǾł ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ ǇǊƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝ ǎŜ ȊŀǇǊŀŎƻǾŀƴȇƳƛ ǇǌƛǇƻƳƝƴƪŀƳƛ 

ŘƻǘőŜƴȇŎƘ ƻǊƎłƴǻ ŀ ǎǇǊłǾŎǻ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊȅΦ tǊƻƧŜƪǘ ƧŜ ƴȅƴƝ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴ ǇǊƻ ǇƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝΣ 

ŎƻȌ ōǳŘŜ ǳőƛƴŠƴƻ Ǿ ƴŜƧōƭƛȌǑƝŎƘ ŘƴŜŎƘΦ  

 tŀǊŀƭŜƭƴŠ ǎ ǇǊƻŎŜǎŜƳ ǵȊŜƳƴƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝΣ ƪǘŜǊȇ ōǳŘŜ ǘǊǾŀǘ ŎŎŀ о ƳŠǎƝŎŜΣ ȊŀƘłƧƝƳŜ ǇǌƝǇǊŀǾǳ ŘŀƭǑƝƘƻ ǎǘǳǇƴŠ 

ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ όǎǘŀǾŜōƴƝ ǇƻǾƻƭŜƴƝύ ǇƻǇǘłǾƪƻǾȇƳ ǌƝȊŜƴƝƳ ƴŀ ƧŜƧƝƘƻ ȊǇǊŀŎƻǾatele. Projektovou 

ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛ ōǳŘŜƳŜ ƪƻƴŎƛǇƻǾŀǘ Ƨŀƪƻ ƧŜŘƴƻǎǘǳǇƶƻǾƻǳΣ ǘƧΦ Ǿ ŘƻǎǘŀǘŜőƴŞƳ ŘŜǘŀƛƭǳ ǇǊƻ ƛ ǾƭŀǎǘƴƝ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝ ǎǘŀǾōȅ ŀ 

ƻǇŠǘ ǾőŜǘƴŠ ƻōǎǘŀǊłƴƝ ǇƻǘǌŜōƴȇŎƘ ǎǘŀƴƻǾƛǎŜƪ ŀ ƧŜƧƛŎƘ ȊŀǇǊŀŎƻǾłƴƝ Řƻ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜΦ 

¨ƪƭƛŘ Ǉƻ ǇƻǾƻŘƴƛ ƪǾŠǘŜƴ нлмс, ulice U Potoka  
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 tƻƪǳŘ ǾǑŜ ŘƻōǌŜ ǇǻƧŘŜΣ ƳƻƘƭƛ ōȅŎƘƻƳ Řƻƪƻƴőƛǘ ƴŀ ǇƻŘȊƛƳ ǘƻƘƻǘƻ Ǌƻƪǳ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛ ǇǊƻ ǎǘŀǾŜōƴƝ 

ǇƻǾƻƭŜƴƝ ǾőŜǘƴŠ ǇƻǘǌŜōƴȇŎƘ ǎǘŀƴƻǾƛǎŜƪ ŘƻǘőŜƴȇŎƘ ƻǊƎłƴǻ ŀ ǎǇǊłǾŎǻ ŀ ƴŀ ƧŀǌŜ Ǌƻƪǳ нлмт ƳƝǘ ǇǊƻƧŜƪǘ ƪƻƳǇƭŜǘƴŠ 

ǇǌƛǇǊŀǾŜƴ ƪ realizaci stavby. 

2. Projekt wŜǾƛǘŀƭƛȊŀŎŜ ǇǊƻǎǘƻǊǳ tƻǎǾƝŎŜƴǎƪŞ ƴłǾǎƛ 

 Zastupitelstvo odsouhlasilo jednu z ǾŀǊƛŀƴǘ ƪƻƴŎŜǇŎŜ ŘƻǇǊŀǾƴƝƘƻ ŀ ŀǊŎƘƛǘŜƪǘƻƴƛŎƪŞƘƻ ǌŜǑŜƴƝ ǇǊƻǎǘƻǊǳ 

tƻǎǾƝŎŜƴǎƪŞ ƴłǾǎƛΣ ƪǘŜǊł ōȅƭŀ ǇǌŜŘƭƻȌŜƴŀ ȊǇǊŀŎƻǾŀǘŜƭŜƳ ǎǘǳŘƛŜΣ LƴƎΦ ŀǊŎƘΦ WŀƴŜƳ ±ƻƭǘǊŜƳΦ ¢ŀǘƻ ǎǘǳŘƛŜ ƪƻƳǇƭŜȄƴŠ 

ǌŜǑƝ ƴłǑ ȊłƳŠǊ ǊŜǾƛǘŀƭƛȊŀŎŜ ǇǊƻǎǘƻǊǳ tƻǎǾƝŎŜƴǎƪŞ ƴłǾǎƛ ŀ ǎ ƧŜƧƝƳ ǾȇǎƭŜŘƪŜƳ ƛ ǇǌƝȊƴƛǾƻǳ ŎŜƴƻǳ ƧǎƳŜ ǎǇƻƪƻƧŜƴƛΦ 

 bŀ ȊłƪƭŀŘŠ ƻŘŜǾȊŘŀƴŞ ǎǘǳŘƛŜ ōǳŘŜ ǾȅǇǎłƴƻ ǇƻǇǘłǾƪƻǾŞ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ȊǇǊŀŎƻǾŀǘŜƭŜ ŘŀƭǑƝƘƻ ǎǘǳǇƴŠ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ 

ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ όǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝύ ŀ ŎŜƭȇ ȊłƳŠǊ ǘƝƳ ǇƻǎǳƴŜƳŜ ŘłƭŜ ǎƳŠǊŜƳ ƪ realizaci. 

 2ŀǎƻǾȇ ƘƻǊƛȊƻƴǘ ŘƻƪƻƴőŜƴƝ ǇǌƝǇǊŀǾȅ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ ǇǊƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝ όǘŜŘȅ ƛ ǾőŜǘƴŠ ƻōǎǘŀǊłƴƝ ǎǘŀƴƻǾƛǎŜƪ 

ƻǊƎłƴǻ ŀ ǎǇǊłǾŎǻύ ƭȊŜ Ǿ ǘǳǘƻ ŎƘǾƝƭƛ ƧŜƴ ƻōǘƝȌƴŠ ǇǌŜŘǇƻǾƝŘŀǘΦ ±ŜƭƪȇƳ ǵǎǇŠŎƘŜƳ ōȅ ōȅƭƻ ƳƝǘ ǾǑŜ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƻ ƧŜǑǘŠ ƴŀ 

ǇƻŘȊƛƳ ƭŜǘƻǑƴƝƘƻ ǊƻƪǳΦ 

 V roce 2017 bychom pak v ŀƪŎƛ ǇƻƪǊŀőƻǾŀƭƛ ǎǘŀǾŜōƴƝƳ ǇƻǾƻƭŜƴƝƳ Ҍ ŜǾŜƴǘǳłƭƴŠ ȌłŘƻǎǘƝ ƻ ǇǌƛŘŠƭŜƴƝ ŘƻǘŀŎŜ 

ŘƭŜ ŀƪǘǳłƭƴƝŎƘ ƳƻȌƴƻǎǘƝΦ 

3. wƻȊǑƝǌŜƴƝ ƻǇǊŀǾȅ ǳƭƛŎŜ tƻŘ YƻǎǘŜƭŜƳ ƻ ǇǊƻǇƻƧƪǳ tƻŘ YƻǎǘŜƭŜƳ - WŜƴŜőǎƪł 

  

 V ƳƛƴǳƭȇŎƘ ŘƴŜŎƘ ǇǊƻōŠƘƭŀ ƴŀ ƳƝǎǘŠ ǎŎƘǻȊƪŀ ǎŜ ȊłǎǘǳǇŎŜƳ YǊŀƧǎƪŞ ǎǇǊłǾȅ ŀ ǵŘǊȌōȅ ǎƛƭƴƛŎ {ǘǌŜŘƻőŜǎƪŞƘo 

ƪǊŀƧŜΣ ƪŘŜ ōȅƭȅ ǳǇǌŜǎƴŠƴȅ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ŘŜǘŀƛƭȅΣ ǘȇƪŀƧƝŎƝ ǎŜ ǊƻȊǎŀƘǳ ǇƻƪƭłŘƪȅ ƴƻǾŞƘƻ ŀǎŦŀƭǘƻǾŞƘƻ ǇƻǾǊŎƘǳΣ ƧŜȌ ƴłƳ 

Y{¨{ ƴŀōƝȊƝΦ bŀ ǎŎƘǻȊŎŜ ōȅƭ ǇǌƝǘƻƳŜƴ ƛ ƧŜŘƴŀǘŜƭ ŦƛǊƳȅ 9ƴǾƻǎ {ǘŀǾōȅΣ ƪǘŜǊł ƴŀ ȊłƪƭŀŘŠ ǇƻǇǘłǾƪƻǾŞƘƻ ǌƝȊŜƴƝ 

z ƳƛƴǳƭŞƘƻ Ǌƻƪǳ ǇǊƻǾłŘƝ ƻǇǊŀǾǳ ǳƭƛŎŜ tƻŘ YƻǎǘŜƭŜƳ ŀ Ƴƻǎǘƪǳ ǇǌŜǎ {ǳƭŜǾƛŎƪȇ ǇƻǘƻƪΦ 

 CƛǊƳŀ ŘƻŘŀƭŀ ƴŀ ȊłƪƭŀŘŠ ǎŎƘǻȊƪȅ ŎŜƴƻǾƻǳ ƴŀōƝŘƪǳ ƴŀ ǾƝŎŜǇǊłŎŜΣ ǎǇƻƧŜƴŞ ǎŜ ǎǘŀǾŜōƴƝ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƻǎǘƝ ǇǊƻ 

ƻōƴƻǾǳ ǇƻǾǊŎƘǳ ǇǊƻǇƻƧƪȅ ŀ ƴƻǾȇƳ ŎƘƻŘƴƝƪŜƳΦ ¢ȅǘƻ ǾƝŎŜǇǊłŎŜ ōȅƭȅ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŜƳ ǎŎƘǾłƭŜƴȅ ŀ ŦƛǊƳŀ ōǳŘŜ 

ǾȅȊǾłƴŀ ƪ zŀƘłƧŜƴƝ ǇǊŀŎƝΦ hōŜŎ ǘŀƪǘƻ Ȋŀ ǾŜƭƛŎŜ ǾȇƘƻŘƴȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪ ǊƻȊǑƝǌƝ ƻǇǊŀǾǳ ǳƭƛŎŜ tƻŘ YƻǎǘŜƭŜƳ ƻ ǘǳǘƻ 

komunikaci.  

4. tǊƻǘƛǇƻǾƻŘƶƻǾł ƻǇŀǘǌŜƴƝ ƴŀ {ǳƭŜǾƛŎƪŞƳ ǇƻǘƻŎŜ 

  

 YƻƴŎŜƳ ƪǾŠǘƴŀ ōȅƭŀ ƴłǾŜǎ őłǎǘŜőƴŠ ȊŀǇƭŀǾŜƴŀ αōƭŜǎƪƻǾƻǳ ǇƻǾƻŘƴƝάΣ ǘǳŘƝȌ ōȅƭȅ ƻǇǊłǾƴŠƴŠ ǾȊƴłǑŜƴȅ 

dotaȊȅ ȊŜ ǎǘǊŀƴ ƻƘǊƻȌŜƴȇŎƘ ƻōőŀƴǻ ƴŀ ǎǘŀǾ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ǵǇǊŀǾ ƪƻǊȅǘŀ {ǳƭŜǾƛŎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ŀ ƴŀ ƧŜƘƻ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ǌŜǑŜƴƝΦ 

 Vzhledem k ǘƻƳǳΣ ȌŜ hōŜŎ Ǿ Ƴƛƴǳƭƻǎǘƛ ƴŜ ǵǇƭƴŠ ǑǙŀǎǘƴȇƳ ȊǇǻǎƻōŜƳ ƪƻƳǳƴƛƪƻǾŀƭŀ ǎ ƳŀƧƛǘŜƭƛ ǇƻȊŜƳƪǻΣ Ǉƻ 

ƴƛŎƘȌ ǎƻǳőŀǎƴŞ ƪƻǊȅǘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ǾŜŘŜΣ ǇǊƻƧŜƪǘ ƴŀ ƴŠƧŀƪȇ őŀǎ ǳǾłȊƭ ƴŀ ƳǊǘǾŞƳ ōƻŘŠΦ tƻǘƻƪ ǘƻǘƛȌ ǾŜ ǎƪǳǘŜőƴƻǎǘƛ ǘŜőŜ ƻ 

ƴŠƪƻƭƛƪ ƳŜǘǊǻ ƧƛƴŘŜΣ ƴŜȌƭƛ ƧŜ ȊŀƴŜǎŜƴƻ Ǿ ƪŀǘŀǎǘǊǳ ƴŜƳƻǾƛǘƻǎǘƝΦ 

 ½ŀǎǘǳǇƛǘŜƭ 9ǾȌŜƴ ±łǾǊŀ ƛƴƛŎƛƻǾŀƭ ǎǾƻƭłƴƝ ƛƴŦƻǊƳŀǘƛǾƴƝ ǎŎƘǻȊƪȅ ǎ ƻōőŀƴȅΣ ōȅŘƭƝŎƝƳƛ Ǿ ŘƻƳŜŎƘΣ ƻƘǊƻȌŜƴȇŎƘ 

ǊƻȊƭƛǘȇƳ ƪƻǊȅǘŜƳ Ǉƻǘƻƪŀ a s ƳŀƧƛǘŜƭƛ ǇƻȊŜƳƪǻΣ Ǉƻ ƪǘŜǊȇŎƘ Ǉƻǘƻƪ Ǿ ǎƻǳőŀǎƴŞ ŘƻōŠ ǘŜőŜΦ hōŜŎ ƴŀ ȌłŘƻǎǘ ƻōőŀƴǻ 

ǇǌƛǎƭƝōƛƭŀ ȊŀƧƛǑǘŠƴƝ ŜȄǘŜǊƴƝƘƻ ǇƻǎǳŘƪǳ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞƘƻ ǌŜǑŜƴƝ Ǿ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛ ǵǇǊŀǾ {ǳƭŜǾƛŎƪŞƘƻ ǇƻǘƻƪŀΣ 

ȊǇǊŀŎƻǾłǾŀƴŞ LƴƎΦ aƛǊƻǎƭŀǾŜƳ CƛŀƭƻǳΦ  

 5ƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ ǇǊƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ǵǇǊŀǾȅ ƪƻǊȅǘŀ Ǉƻǘƻƪŀ όȊǇǊŀŎƻǾłǾł ǇΦ Cƛŀƭŀύ ōǳŘŜ ƻŘŜǾȊŘłƴŀ Řƻ ƪƻƴŎŜ 

őŜǊǾƴŀ ƛ ǎŜ ǾǑŜƳƛ ǎǘŀƴƻǾƛǎƪȅ ƻǊƎłƴǻ ǎǘłǘƴƝ ǎǇǊłǾȅ ŀ ǎǇǊłǾŎǻ ƛƴŦǊŀǎǘǊǳƪǘǳǊȅΣ ǇƻǘŞ ōǳŘŜ ƻōƧŜŘƴłƴŀ ƻŘōƻǊƴł 

ǾƻŘƻƘƻǎǇƻŘłǌǎƪł ǇǊƻƧŜƪőƴƝ ŦƛǊƳŀ ǇǊƻ ǇƻǎǳŘŜƪ ǘŞǘƻ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜΦ tƻ ƻōŘǊȌŜƴƝ ǇƻǎǳŘƪǳ ōǳŘŜ ǾȇǎƭŜŘŜƪ 

ǇǊŜȊŜƴǘƻǾłƴ ƻōőŀƴǻƳ ŀ ǎ ƧŜƘƻ ȊłǾŠǊȅ ōǳŘŜ ŘłƭŜ Ǿ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ǇƻőƝǘłƴƻΦ 

 tŀǊŀƭŜƭƴŠ ǎ ōŠȌƝŎƝƳ ǇǊƻƧŜƪǘŜƳ ǵǇǊŀǾ ƪƻǊȅǘŀ {ǳƭŜǾƛŎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ōȅƭŀ ƻōƧŜŘƴłƴŀ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾł ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ 

ǇǊƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ǵǇǊŀǾȅ ƪƻǊȅǘŀ Ǉƻǘƻƪŀ Ǿ αƘƻǊƴƝƳ ǘƻƪǳ ƴŀ ƪŀǘŀǎǘǊǳ ƴŀǑƝ ƻōŎŜάΣ ƪŘŜ ƧŜ ǇƻőƝǘłƴƻ ǎ ƳƻȌƴƻǎǘƝ 

ǊƻȊƭƛǾǳ ǇƻǾƻŘƶƻǾŞ Ǿƭƴȅ ŀ ƧŜƧƝƘƻ ȊŀŘǊȌŜƴƝΦ  

 tǊƻȊŀǘƝƳƴƝ ǾȇǾƻƧ ǾŜ ǾȇǑŜ ǳǾŜŘŜƴȇŎƘ ŀƪŎƝŎƘ ŘłǾł ŘƻōǊŞ ǑŀƴŎŜ ǘȅǘƻ ǇǊƻƧŜƪǘȅ ŘƻǾŞǎǘ Řƻ ŦłȊŜ ǾȇǎǘŀǾōȅΦ tƻƪǳŘ 

ŦƛƴŀƴőƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅ ŘƻǾƻƭƝ όŀ ǘƻ ǾőŜǘƴŠ ǳǾŀȌƻǾŀƴŞƘƻ őŜǊǇłƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ Ȋ ƴŠƪǘŜǊŞƘƻ Ȋ ŘƻǘŀőƴƝŎƘ ǘƛǘǳƭǻύΣ ǊłŘƛ 
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ōȅŎƘƻƳ ƧŜǑǘŠ Ǿ ǘƻƳǘƻ ŦǳƴƪőƴƝƳ ƻōŘƻōƝ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ǘȅǘƻ ȊłƳŠǊȅ ȊǊŜŀƭƛȊƻǾŀƭƛ ƪǳ ǇǊƻǎǇŠŎƘǳ ƴłǎ ǾǑŜŎƘΣ ƻōőŀƴǻ 

IƻǎǘƻǳƴŠΦ              

 LƴƎΦ [ǳƪłǑ aƻǊłǾŜƪ, zastupitel, ǇǌŜŘǎŜŘŀ ŦƛƴŀƴőƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳ 

 

 

Ze zased§n² zastupitelstva 25.04.2016 

  

 LetiġtŊ Praha - RuzynŊ opŊt vyhl§silo pro 

obce, kter® jsou ļleny Z§jmov®ho sdruģen² 

pr§vnickĨch osob dotļenĨch provozem letiġtŊ 

Praha - RuzynŊ, program Ģijeme zde spoleļnŊ. 

Obec HostouŔ v r§mci tohoto programu dost§v§ 

ļ§stku 1,153.270,- Kļ. Zastupitelstvo rozhodlo, ģe 

v letoġn²m roce bude tato ļ§stka pouģita na 

dokonļen² rekonstrukce ulice Pod Kostelem.  

 Pan Petr R§tonyi pŚedloģil obci z§mŊr na 

vyuģit² pozemku parc.ļ. 1858. Jde o zemŊdŊlsk® 

vyuģit² plochy pro ġkolku stromŢ na cca 2 ha, d§le 

o prostor na sloģen² zeminy, kŢry apod. na cca 1 ha 

a o zpevnŊnou manipulaļn² plochu pro pohyb 

techniky na cca 1 ha. Zastupitel® tento z§mŊr 

projednali. S vyuģit²m pozemku parc.ļ. 1858 

souhlas², ale zŚ²zen² manipulaļn² plochy nen² v 

souladu s platnĨm ¼zemn²m pl§nem obce.   

 Obec HostouŔ m§ uzavŚenou smlouvu s 

firmou GESTIO s.r.o. o vykon§v§n² pŚezkoum§n² 

hospodaŚen² obce za 18.000,- Kļ roļnŊ. Kontroln² 

vĨbor zastupitelstvu navrhuje, aby bylo vyuģito 

prov§dŊn² auditu hospodaŚen² obce krajskĨm 

¼Śadem, kterĨ je zadarmo. V minulosti byl audit 

pro obec vykon§v§n krajskĨm ¼Śadem, ale po 

velmi nepŚ²jemnĨch zkuġenostech s pracovnicemi 

krajsk®ho ¼Śadu si obec zjednala prov§dŊn² auditu 

firmou GESTIO. Firma GESTIO mimo samotn®ho 

auditu poskytuje obci bŊhem roku i poradenskou 

ļinnost. 

 Starosta informoval zastupitele o dokonļen² 

provizorn² ¼pravy povrchu na Posv²censk® n§vsi. 

D§le prob²h§ ļiġtŊn² potoka. Potok je tak® potŚeba 

vyļistit pod mostkem v ulici Pod Kostelem. Je zde 

velkĨ n§nos.  

 D§le prob²haj² projektov® pr§ce na 

komunitn²m centru a na pŚipravovan® stavbŊ 

ZvĨġen² kapacity Sulovick®ho potoka. Pan ZdenŊk 

Musil by z dŢvodu z§pachu ġ²Ś²c²ho se z potoka, 

kterĨ prot®k§ pŚes jeho pozemek, chtŊl jeho 

zatrubnŊn². Toto zatrubnŊn² nebude souļ§st² 

pŚipravovan® stavby. Ing. M. Fiala bude poģ§d§n o 

posouzen² moģnosti zatrubnŊn² t®to ļ§sti potoka. 

 OhlednŊ domu ļ.p. 38 v ulici Na PohoŚ² 

bude osloven autorizovanĨ inģenĨr v oboru 

pozemn²ch staveb, aby vypracoval posudek o stavu 

t®to nemovitosti. 

 Pan² Lada F§berov§ si podala ģ§dost o 

odkoupen² ļ§sti pozemku parc.ļ. 594/1 (ġkoln² 

zahrada). Jedn§ se o cca 600 m
2
, kter® soused² s jej² 

zahradou. Zastupitelstvo ģ§dost projednalo. Ļ§st 

pozemku parc.ļ. 594/1 se nebude prod§vat. Je 

moģn® tuto ļ§st pozemku dlouhodobŊ pronajmout s 

vĨpovŊdn² lhŢtou jeden rok. 

 

Ze zased§n² zastupitelstva 30.05.2016 

  

 Vzhledem k ukonļen² provozu odlouļen®ho 

pracoviġtŊ MateŚsk® ġkoly Dobrov²z v budovŊ 

Z§kladn² ġkoly HostouŔ a na z§kladŊ odborn®ho 

posouzen² stravovac²ho provozu v mateŚsk® ġkole 

ukonļila Śeditelka MateŚsk® ġkoly Dobrov²z VŊra 

Volfov§ dohodu o zajiġŠov§n² stravov§n² ģ§kŢ a 

zamŊstnancŢ Z§kladn² ġkoly HostouŔ a to ke dni 

1.7.2016. 

 Na z§kladŊ st²ģnost² rodiļŢ dŊt² na kvalitu 

j²dla a i mnoģstv² se obec, jako zŚizovatel ġkoly, 

rozhodla naj²t dodavatele ġkoln²ch j²del jinde. 

Zased§n² zastupitelstva se z¼ļastnil pan Bc. 

Miroslav Dav²dek, pŚedstavitel spoleļnosti INITA 

Zastupitelstvo obce HostouŔ                                                                                                                      
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spol. s r.o. se s²dlem v Hostivici a pŚedstavil 

zastupitelŢm tuto firmu, jeģ se zabĨv§ provozem 

restaurace a rozvozem j²del do firem, soukromĨch 

mateŚskĨch ġkolek a do zdravotnickĨch zaŚ²zen². 

Pan Dav²dek pŚisl²bil vypracov§n² cenov® nab²dky 

pro dovoz j²del do z§kladn² ġkoly do 14 dnŢ. Firma 

nab²z² nejen dovoz j²dla, ale i vĨbŊr ze dvou j²del a 

online objedn§vkovĨ syst®m. Z§stupci obce 

zjiġŠovali i jin® dodavatele, napŚ. ġkoln² kuchyŔ v 

Z§kladn² ġkole StŚedokluky. V tomto pŚ²padŊ by si 

obec musela zaŚ²dit vlastn² dopravu j²del. 

 Zased§n² zastupitelstva se z¼ļastnil pan Ing. 

OndŚej Hanļl a pŚedloģil zastupitelŢm plnou moc, 

ve kter® ho pan Jozef Huģv§r, vlastn²k are§lu U 

HrabŊc²ch, zplnomocŔuje k jedn§n² ohlednŊ tohoto 

are§lu. Pan Hanļl pŚedloģil investiļn² z§mŊr, jeģ 

spoļ²v§ v tom, ģe z pozemkŢ v tomto are§lu budou 

odstranŊny vġechny st§vaj²c² budovy a na tŊchto 

pozemc²ch budou postaveny tŚi rodinn® domy o 

tŚech bytovĨch jednotk§ch a minipivovar s 

pivovarskou hospodou a ubytov§n²m. Pan Hanļl 

poģ§dal zastupitele, aby pro tento investiļn² z§mŊr 

byl upraven i pŚipravovanĨ ¼zemn² pl§n.  

 PovŊŚenĨ zastupitel pro ¼zemn² pl§n pan 

Anton²n Kejmar projedn§ tuto z§leģitost s 

poŚizovatelem ¼zemn²ho pl§nu obce a pak n§slednŊ 

bude panu Hanļlovi p²semnŊ sdŊlen vĨsledek 

tohoto projedn§n². 

 Na zased§n² zastupitelstva se dostavili pan 

ZdenŊk Musil, pan Ļada a pan Josef Kapit§n, 

majitel® nemovitost² v bl²zkosti Sulevick®ho 

potoka. V pondŊl² 23.5.2016 v podveļern²ch 

hodin§ch doġlo vlivem prudk® bouŚe s krupobit²m 

k rozlit² tohoto potoka a k zaplaven² pŚilehlĨch 

nemovitost². RovnŊģ byly zaplaveny tŚi 

nemovitosti v ulici Na Obci vodou st®kaj²c² z 

okoln²ch pol². 

 PŚes pozemek pana Musila prot®k§ voda z 

pŚepadu z rybn²ka a do t®to vodoteļe je za¼stŊn i 

pŚepad z kanalizace. Pan Musil poģaduje pŚepad z 

kanalizace v®st jinudy. PŚed vybudov§n²m 

kanalizace nedoch§zelo na potoce prot®kaj²c²m 

pŚes jeho pozemek k tak velk®mu prŢtoku vody. 

Zastupitel® panu Musilovi sl²bili, ģe tuto z§leģitost 

proberou s Ing. M. Fialou. 

 Đzemn²m pl§nem obce je na pozemc²ch v 

okol² Sulevick®ho potoka vymezen prostor pro 

vybudov§n² such®ho poldru. Zastupitel® rozhodli, 

ģe bude vybr§n a osloven projektant pro 

vypracov§n² z§mŊru stavby such®ho poldru a 

zpracov§n² pozemkov® studie. V souļasn® dobŊ 

jsou na takov®to stavby poskytov§ny dotace. 

 Pan Ivan Ļerm§k upozornil zastupitele, ģe 

pŚed jeho domem je na komunikaci nejniģġ² bod a 

pŚi asfaltov§n² ulice Pod Kostelem doġlo k 

pŚeruġen² odtokov® cesty pro deġŠovou vodu. V 

r§mci stavby Rekonstrukce ulice Pod Kostelem 

bude vybudov§no hlubġ² betonov® koryto pro 

odvod deġŠov® vody tak, aby v budoucnu 

nedoch§zelo k zaplavov§n² jeho nemovitosti. 

 Obec HostouŔ podala ģ§dost o dotaci ve 

vĨġi 1 mil. Kļ na stavbu "Oprava komunikace ul. 

Lipov§" do programu Podpora obnovy a rozvoje 

venkova, kterĨ vyhl§silo Ministerstvo pro m²stn² 

rozvoj ĻR. Tuto dotaci obec nedostala. 

 Obec HostouŔ pŚipravila projekt na akci 

"Zateplen² hasiļsk® zbrojnice, HostouŔ", na kterĨ 

chtŊla poģ§dat o dotaci ze St§tn²ho fondu ģivotn²ho 

prostŚed² ĻR. PŚi zpracov§v§n² projektu a ģ§dosti o 

dotaci se pŚiġlo na to, ģe budova hasiļsk® zbrojnice 

nen² zaps§na v katastru nemovitost². V souļasn® 

dobŊ se pracuje na z§pisu t®to budovy do katastru 

nemovitost². Ģ§dost o dotaci na zateplen² hasiļsk® 

zbrojnice bude pod§na do dalġ² vĨzvy SFĢP. 

 Obec HostouŔ podala ģ§dost o dotaci z 

Programu 2016 pro poskytov§n² dotac² z rozpoļtu 

StŚedoļesk®ho kraje ze StŚedoļesk®ho Fondu 

podpory dobrovolnĨch hasiļŢ a sloģek IZS na 

opravu poģ§rn²ho vozidla T 815 CAS 32. Dotace 

ve vĨġi 194.908,- Kļ byla obci poskytnuta. 

 S firmou Panattoni Czech Republic 

Development s.r.o. uzavŚe obec HostouŔ Smlouvu 

o spolupr§ci pŚi napojen² na ĻOV. PŚedmŊtem 

smlouvy je umoģnŊn² firmŊ Panattoni napojen² 65 

ekvivalentn²ch osob na ĻOV HostouŔ v r§mci 

stavby LogistickĨ park Pavlov. Za toto napojen² 

bude obci poskytnut finanļn² dar ve vĨġi 
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1.300.000,- Kļ a realizov§no zpevnŊn² cesty 

um²stŊn® na pozemku parc. ļ. 1494/1 ve vĨġi 

45.000,- Kļ. 

 Starosta obce jednal s odborem dopravy a 

sluģeb Magistr§tu mŊsta Kladna a p²semnŊ je 

poģ§dal o ¼pravu dopravn²ho znaļen² v obci. V 

souļasn® dobŊ m§ obec na m²stn²ch komunikac²ch 

v okol² hŚiġtŊ osazeny dopravn² znaļky z·na - 

upozornŊn² na pŚednost zprava, maxim§ln² rychlost 

30 km/h, hmotnost aut do 3,5 t a doplŔkovou 

znaļku "mimo dopravn² obsluhy". Obec potŚebuje 

tuto z·nu doplnit tak, aby do n² nevj²ģdŊli Śidiļi s 

nadmŊrnĨmi auty jen proto, ģe v z·nŊ maj² 

bydliġtŊ. 

 Na komunikaci v ulici Na PohoŚ² se nach§z² 

hasiļsk§ zbrojnice. Obec HostouŔ ģ§d§ osazen² 

dopravn²ch znaļek upozorŔuj²c²ch na vĨjezd 

poģ§rn²ch vozidel. 

 Na kŚiģovatce "u kŚ²ģku" (vĨjezd z obce 

HostouŔ na Dobrov²z) je nevyhovuj²c² dopravn² 

znaļen². Tuto kŚiģovatku obec poģaduje vyŚeġit. 

 D§le obec ģ§d§ o povolen² zŚ²zen² pŚechodu 

pro pŊġ² na ulici Jeneļsk§ tak, aby doġlo k 

propojen² chodn²ku na ulici Jeneļsk§ s ulic² U 

PŚehrady. 

 Zastupitelstvu byla pŚedloģena Zpr§va 

auditora o vĨsledc²ch pŚezkoum§n² hospodaŚen² a 

ovŊŚen² ¼ļetn² z§vŊrky obce HostouŔ za rok 2015. 

PŚi pŚezkoum§n² hospodaŚen² nebyly zjiġtŊny 

chyby a nedostatky a auditorka Ing. Helena 

KŚepinsk§, jednatelka spoleļnosti GESTIO s.r.o., 

Na Palouku 3/3219, 100 00 Praha 10, se kterou 

byla uzavŚena Smlouva o vykon§n² pŚezkoum§n² 

hospodaŚen² obce, doporuļuje schv§lit z§vŊreļnĨ 

¼ļet obce a ¼ļetn² z§vŊrku za rok 2015 bez vĨhrad, 

coģ zastupitel® uļinili. 

 Firma Swift building contractor, a.s., kter§ 

stav² rodinn® domu v ulici U PŚehrady a je tak® 

vlastn²kem komunikace, podala ģ§dost o pŚevzet² 

osvŊtlen² komunikace do vlastnictv² a spr§vy obce. 

Na z§kladŊ uzavŚen® pl§novac² smlouvy a jej²ho 

dodatku ļ. 1 se obec zav§zala k pŚevzet² tohoto 

osvŊtlen². VeŚejn® osvŊtlen² bude obc² pŚevzato po 

jeho dokonļen² a kolaudaci. 

 Zastupitelstvu je pŚedloģena Darovac² 

smlouva, ve kter® LetiġtŊ Praha, a.s. v r§mci 

grantov®ho programu Ģijeme zde spoleļnŊ daruje 

obci ļ§stku 1.153.270,- Kļ na dokonļen² 

rekonstrukce ulice Pod Kostelem a opravu mostku. 

 

Ze zased§n² zastupitelstva 20.06.2016 

 

 Zastupitel® si prostudovali investiļn² z§mŊr 

v lokalitŊ U HrabŊc²ch, kterĨ na minul®m zased§n² 

pŚedloģil pan Ing. OndŚej Hanļl a mŊli k nŊmu 

pŚipom²nky ohlednŊ pŚ²stupu do cel®ho are§lu, 

kterĨ byl Śeġen jak z ulice Kladensk§, tak pŚes 

travnatou plochu z Posv²censk® n§vsi. Pan Hanļl 

na dneġn²m zased§n² pŚedloģil zastupitelŢm 

upravenĨ z§mŊr, ve kter®m jsou pŚ²stupov® cesty 

do are§lu Śeġeny pouze z ulice Kladensk§. 

Zastupitel® s takto upravenou studi² souhlas². Pan 

Hanļl poġle p²semnou ģ§dost o vyj§dŚen² k tomuto 

investiļn²mu z§mŊru. 

 Zased§n² zastupitelstva navġt²vil velitel 

Sboru dobrovolnĨch hasiļŢ HostouŔ pan JiŚ² Fanta. 

SDH HostouŔ poģaduje, aby bylo zruġeno 

doplŔov§n² vody do baz®nŢ jejich technikou. Tato 

sluģba je drah§. Zastupitel® s t²mto poģadavkem 

velitele SDH souhlas² a s platnost² od 21.6.2016 

ruġ² poskytov§n² sluģby napouġtŊn² baz®nŢ, kter® 

bylo zavedeno usnesen²m zastupitelstva ļ. 

4/09/2015 ze dne 21.09.2015 a d§le zastupitel® 

souhlas², aby finanļn² prostŚedky vybran® za 

napouġtŊn² vody do baz®nu k tomuto dni byly 

pŚevedeny hasiļŢm. 

 ZastupitelŢm je pŚedloģeno rozpoļtov® 

opatŚen² ke dni 30.5.2016. Jedn§ se zmŊnu poloģek 

u transferŢ spolkŢ. Zastupitel® jej schv§lili. 

 D§le zastupitel® projedn§vali ¼ļetn² 

z§vŊrku obce HostouŔ za rok 2015. PŚi schvalov§n² 

¼ļetn² z§vŊrky zastupitel® vych§zeli z ¼ļetn²ch 

vĨkazŢ sestavenĨch k rozvahov®mu dni 

31.12.2015 - Rozvaha, VĨkaz zisku a ztr§ty, 
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PŚ²loha, inventarizaļn² zpr§vy a zpr§vy auditora o 

vĨsledc²ch o pŚezkoum§n² hospodaŚen² za rok 

2015. VĨsledkem hospodaŚen² obce za rok 2015 je 

zisk ve vĨġi 5.047.417,02 Kļ. 

 Pan Miroslav Ramba si podal ģ§dost o 

prodej pozemku parc.ļ. 225/22 o vĨmŊŚe 165 m
2
. 

Tento pozemek je ve vlastnictv² obce, ale pan 

Ramba jej m§ dlouhodobŊ oplocen a vyuģ²v§ ho 

jako souļ§st sv® zahrady. Zastupitel® souhlas² s 

prodejem pozemku parc.ļ. 225/22 za cenu 100,- 

Kļ/m
2
. 

 Obec HostouŔ si pro ġkoln² rok 2016 - 2017 

pronajme v DŊtsk®m klubu Klub²ļko, kter® vede 

pan² Martina Wannerov§, m²sta pro um²stŊn² dŊt², 

kter® se nedostaly s dŢvodu velk®ho poļtu dŊt² do 

MateŚsk® ġkoly Dobrov²z.  

 Obec HostouŔ obdrģela cenovou nab²dku 

od firmy INITA spol. s r.o. na zajiġtŊn² obŊdŢ v 

Z§kladn² ġkole HostouŔ. Celkov§ cena obŊda je 

47,75 Kļ. Ļ§stkou 6,75 Kļ pŚispŊje krajskĨ ¼Śad, 

rodiļe uhrad² 25,00 Kļ a obec bude dopl§cet 16,00 

Kļ.  PŚi poļtu 65 obŊdŢ obec za ġkoln² rok 2016 - 

2017 uhrad² 208.000,00 Kļ vļetnŊ dopravy. V 

pŚ²ġt²m roce se pŚ²spŊvek krajsk®ho ¼Śadu na jeden 

obŊd zvĨġ² na 11,00 Kļ. Ze vġech nab²dek, kter® 

obec obdrģela, je nab²dka firmy INITA pro obec 

nejvĨhodnŊjġ². 

 Rekonstrukce ulice Pod Kostelem prob²h§ 

dle ļasov®ho harmonogramu. PŚedpokl§dan§ 

ļ§stka za proveden® pr§ce nav²c je cca 150.000,- 

Kļ.  

 Na rekonstrukci zbĨvaj²c² ļ§sti ulice Pod 

Kostelem (propojen² s ulic² Jeneļsk§) pŚedloģila 

firma ENVOS cenovou nab²dku ve vĨġi 

378.547,50 Kļ (oprava chodn²ku a stavebn² 

pŚ²prava pro opravu komunikace). Asfaltov§n² t®to 

ļ§sti ulice Pod Kostelem provede Krajsk§ spr§va a 

¼drģba silnic StŚedoļesk®ho kraje. 

 Na pod§n² cenov® nab²dky na zpracov§n² 

projektov® dokumentace pro ¼zemn² Ś²zen² na 

stavbu poldru byly osloveny dvŊ firmy. Jedna 

firma se z kapacitn²ch dŢvodu omluvila. Cenovou 

nab²dku pŚeloģila firma MV projekt spol. s r.o. 

Celkov§ cena ļin² 63.706,50 Kļ. 

 Zastupitel® schvaluj² pŚijet² dotace z 

Programu 2016 pro poskytov§n² dotac² z rozpoļtu 

StŚedoļesk®ho kraje ze StŚedoļesk®ho Fondu 

podpory dobrovolnĨch hasiļŢ a sloģek IZS a 

uzavŚen² veŚejnopr§vn² smlouvy o poskytnut² 

dotace na akci "Oprava poģ§rn²ho vozidla T 815 

CAS 32 z§sahov® jednotky Sboru dobrovolnĨch 

hasiļŢ HostouŔ". VĨġe dotace je 194.908,- Kļ. 

 ředitelka z§kladn² ġkoly chce prov®st 

vĨmŊnu lina ve dvou tŚ²d§ch. Cenov§ nab²dka na 

tuto akci je vĨġi 96.612,- Kļ. Tato ļ§stka nen² v 

rozpoļtu obce na letoġn² rok, podlahy nejsou v 

havarijn²m stavu. ředitelce z§kladn² ġkoly bude 

doporuļeno, aby si tyto n§klady dala do rozpoļtu 

na pŚ²ġt² rok a z§roveŔ zastupitel® poģaduj² 

odborn® posouzen² podlah, zda nen² nutn® prov®st 

jejich celkovou rekonstrukci vļetnŊ podkladu 

podlah.

 

 

a9ahwL#[ WLwY¸ Y¦Y9[Y¸ 

aƛƭƝ IƻǎǘƻǳƶłŎƛΣ 

ŘƻǾƻƭǘŜ ƳƛΣ ŀōȅŎƘ ±łǎ ǇƻȊǾŀƭ ƴŀ мΦ ǊƻőƴƝƪ aŜƳƻǊƛłƭǳ WƛǊƪȅ YǳƪŜƭƪȅΣ ƪǘŜǊȇ ǎŜ ōǳŘŜ ƪƻƴŀǘ Ǿ ǎƻōƻǘǳ нΦ 

őŜǊǾŜƴŎŜ нлмс ƻŘ ф ƘƻŘƛƴ ƴŀ ƘǌƛǑǘƛ v Hostouni. 

 tǊƻƎǊŀƳ ȊŀőƴŜ Ǿ ф ƘƻŘƛƴ ŦƻǘōŀƭƻǾȇƳ ǘǳǊƴŀƧŜƳΣ ǾŜ ƪǘŜǊŞƳ ȊƳŠǌƝ ǎƝƭȅ ŦƻǘōŀƭƛǎǘŞ {ƻƪƻƭŀ Iƻǎǘƻǳƶ ǎŜ 

{ƻƪƻƭŜƳ WŜƴŜőΣ {Y IǌŜōŜő ŀ [ƻƪƻƳƻǘƛǾƻǳ Iƻǎǘƻǳƶ ǳ  5ƻƳŀȌƭƛŎΦ  hŘ мтΦ ƘƻŘƛƴ ǎŜ Ǉŀƪ ǳǎƪǳǘŜőƴƝ ǇǌłǘŜƭǎƪȇ 

ȊłǇŀǎ ƳŜȊƛ WƛǊƪƻǾȇƳƛ ƪŀƳŀǊłŘȅ ŀ ǎǇƻƭǳƘǊłőƛ ǇǊƻǘƛ ǾȇōŠǊǳ [ŜǘƛǑǘŠ tǊŀƘŀ ǎ ƴŠƪƻƭƛƪŀ ƻǎƻōƴƻǎǘƳƛΦ tƻ ǳǘƪłƴƝ 

ǇǊƻōŠƘƴŜ ŘǊŀȌōŀ ŘǊŜǎǳ .ƻƘŜƳƛŀƴǎ мфлр wŀŘƪŀ ~ƝǊƭŀ ŀ ǊŜǇǊŜȊŜƴǘŀőƴƝƘƻ ŘǊŜǎǳ tŀǾƭŀ YŀŘŜǌłōƪŀΦ 

Kulturn² a sportovn² akce 
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 .ŠƘŜƳ ŎŜƭŞƘƻ ŘƴŜ ōǳŘŜ ǇǊƻ ŘŠǘƛ ƪ ŘƛǎǇƻȊƛŎƛ ǎƪłƪŀŎƝ ƴŀŦǳƪƻǾŀŎƝ ƘǊŀŘΦ Y ƻōőŜǊǎǘǾŜƴƝ ƪƭƻōłǎȅ ƴŀ 

grilu, stŜŀƪȅΣ ōǳǊƎǊȅ ŀ ŘŀƭǑƝΦ  Y ǇƻǎƭŜŎƘǳ ƛ ǘŀƴŎƛ ōǳŘŜ ƘǊłǘ Řƻ нп ƘƻŘƛƴ 5Ƨ.  

tǌƛƧřǘŜ ǎŜ ǇƻōŀǾƛǘΣ ōǳŘŜƳŜ ǎŜ ƴŀ ±łǎ ǘŠǑƛǘΦ 

Za ¢W {ƻƪƻƭ Iƻǎǘƻǳƶ Karel Kukelka 

 

 

Co nov®ho pŚinesl uplynulĨ ġkoln² rok 

 *Å éÅÒÖÅÎ Á ĤËÏÌÎþ ÒÏË ÓÅ ÂÌþĿþ ËÅ ÓÖïÍÕ 

ÚÜÖñÒÕȢ #Ï ÎÏÖïÈÏ ÎÜÍ ÔÅÎÔÏ ÒÏË ÐĠÉÎÅÓÌȩ 

+ÒÏÍñ ÕéÅÎþȟ ÎÏÖĻÃÈ ÐÒÏÊÅËÔĳȟ ÓÏÕÔñĿþȟ ÅØËÕÒÚþȟ 

ÖĻÕËÙ ÐÌÁÖÜÎþ éÉ ÎÜÖĤÔñÖ ÄÉÖÁÄÅÌÎþÃÈ 

ÐĠÅÄÓÔÁÖÅÎþ ÂÙÌ ÐĠÅÃÅ ÊÅÎ ÂÏÈÁÔĤþ Ï ÎÏÖï 

ÚÜĿÉÔËÙȢ 2ÜÄÉ ÖÚÐÏÍþÎÜÍÅ ÎÁ ÐÏÄÚÉÍÎþ ÚÜÊÅÚÄ 

ÓÔÁÒĤþÃÈ ĿÜËĳ ÄÏ ,ÏÎÄĻÎÁȟ ÊÅÈÏĿ ÈÌÁÖÎþÍ ÃþÌÅÍ 

ÂÙÌÏ ÕËÜÚÁÔ ÄñÔÅÍȟ ÊÁË ÄĳÌÅĿÉÔÜ ÊÅ Ö ÄÎÅĤÎþÍ 

ÓÖñÔñ ÚÎÁÌÏÓÔ ÃÉÚþÈÏ ÊÁÚÙËÁȢ  6 tomto roce jsme 

ÔÁËï  ÐÏÐÒÖï ÓÐÁÌÉ ÖÅ ĤËÏÌÅȢ -ÌÁÄĤþ ĿÜÃÉ ÓÉ ÕĿÉÌÉ  

ÐĠÅÄÖÜÎÏéÎþ ÓÐÁÎþ Ö ÄÒÕĿÉÎñȟ ÓÔÁÒĤþ ÐÒÏĿÉÌÉ ÖÅ 

ĤËÏÌÅ ÖÅéÅÒ ÐÌÎĻ ÓÅÔËÜÎþ Ó ËÎþĿËÁÍÉ Á ÒïÂÕÓÙ - 

Noc s Andersenem. 

  .ÅÊÖñÔĤþÍ ÚÜĿÉÔËÅÍ ÊÅ ËÁĿÄÏÒÏéÎñ ĤËÏÌÁ 

v ÐĠþÒÏÄñȢ ,ÅÔÏÓ ÊÓÍÅ ÐÏÚÎÜÖÁÌÉ +ÒËÏÎÏĤÅȢ 4Åì 

ÕĿ ÖĤÉÃÈÎÉ ÖþÍÅȟ ËÄÅ ÐÒÁÍÅÎþ ,ÁÂÅȟ ÊÁËÜ ÊÅ 

v ÎÁĤÉÃÈ ÎÅÊÖÙĤĤþÃÈ ÈÏÒÜÃÈ ÐĠþÒÏÄÁ Á ĿÅ 

v -ÅÄÖñÄþ ÂÏÕÄñ ÎÅĿÉÊþ ÍÅÄÖñÄÉȣ  

 £ËÏÌÎþ ÒÏË ËÏÎéþ Á Ó ÎþÍ É ÏÄÄñÌÅÎþ 

ÐĠÅÄĤËÏÌÜËĳ Ö ÂÕÄÏÖñ ÎÁĤþ ĤËÏÌÙȢ 0ĠÅÄ ÔĠÅÍÉ 

ÒÏËÙ ÊÓÍÅ ËÖĳÌÉ ÚÖĻĤÅÎïÍÕ ÐÏéÔÕ ÐĠÅÄĤËÏÌÎþÃÈ 

ÄñÔþ ÐĠÅÃÈÏÄÎñ ÖÙÐÏÍÏÈÌÉ -ÁÔÅĠÓËï ĤËÏÌÅ v 

$ÏÂÒÏÖþÚÉȢ 6 ÓÏÕéÁÓÎï ÄÏÂñ ÎÜÍ ÔÙÔÏ ÄñÔÉ  

ÖÙÒÏÓÔÌÙ ÖÅ ĤËÏÌÜËÙȢ 0ÒÏÔÏĿÅ  ÐÒÏ Îñ ÎÙÎþ ÓÁÍÉ 

ÐÏÔĠÅÂÕÊÅÍÅ ÐÒÏÓÔÏÒÙȟ ÎÅÍĳĿÅÍÅ ÂÏÈÕĿÅÌ 

ÎÁÄÜÌÅ ÐÏÎÅÃÈÁÔ ÕéÅÂÎÕ ÐĠÅÄĤËÏÌÜËĳÍȢ  /Ä ÚÜĠþ 

ÏÔÅÖĠÅÍÅ ÄÁÌĤþ ÓÁÍÏÓÔÁÔÎÏÕ ÔĠþÄÕ Á ÔÁËï ÄÒÕÈï 

ÏÄÄñÌÅÎþ ĤËÏÌÎþ ÄÒÕĿÉÎÙȢ 

 Jak to nÁ ËÁĿÄïÍ ËÏÎÃÉ ÂĻÖÜȟ ÎÁÓÔÜÖÜ 

ÌÏÕéÅÎþ - Á ÔÏ ÎÅÊÅÎ ÓÅ ĤËÏÌÎþÍ ÒÏËÅÍȟ ÓÅ ĿÜËÙȟ 

ÁÌÅ ÔÁËï Ó ÕéÉÔÅÌÉ Á ÐÒÁÃÏÖÎþËÙ ĤËÏÌÙ. Neradi se 

ÌÏÕéþÍÅ s ÕéÉÔÅÌËÁÍÉ ÍÁÔÅĠÓËï ĤËÏÌÙȟ ÓÅ ËÔÅÒĻÍÉ 

ÓÅ ÎÜÍ ÖÅÌÍÉ ÄÏÂĠÅ ÓÐÏÌÕÐÒÁÃÏÖÁÌÏȢ .Á 

ÚÁÓÌÏÕĿÅÎĻ ÏÄÐÏéÉÎÅË ÏÄÃÈÜÚþ ÔïÍñĠ ÐÏ ÄÖÁÃÅÔi 

ÌÅÔÅÃÈ ÐÁÎþ ĤËÏÌÎÉÃÅ *ÁÒÏÓÌÁÖÁ £ÁÆÒÜÎËÏÖÜȟ ËÔÅÒï 

ÐÁÔĠþ ÄþË ÚÁ ÐÒÜÃÉ ÐÒÏ ĤËÏÌÕ Á ÐĠÜÎþ ÐÅÖÎïÈÏ  

ÚÄÒÁÖþ ÄÏ ÄÁÌĤþÃÈ ÌÅÔȢ  

           .Á ÚÜÖñÒ ÍÉ ÄÏÖÏÌÔÅ ÐÏÄñËÏÖÁÔȡ                             

× ÚÁÓÔÕÐÉÔÅÌĳÍ ÏÂÃÅ ÚÁ ÖÓÔĠþÃÎÏÓÔȟ Ó jakou 
ĠÅĤþ ÖĤÅÃÈÎÙ ÐÒÏÖÏÚÎþ ÚÜÌÅĿÉÔÏÓÔÉ 
ÓÐÏÊÅÎï ÓÅ ĤËÏÌÏÕȟ 

× ÐÒÁÃÏÖÎþ éÅÔñ ÏÂÃÅ ÚÁ ÐÏÍÏÃ ÐĠÉ 
ÎÁËÌÜÄÜÎþ ÓÔÁÒïÈÏ ÐÁÐþÒÕȟ 

× ÒÏÄÉéĳÍ  Á ÖĤÅÍ ÐĠþÂÕÚÎĻÍ ÄñÔþ ÚÁ 
ÐÏÍÏÃ ÐĠÉ ÓÂñÒÕ É ÐĠÉ ÏÒÇÁÎÉÚÏÖÜÎþ ÁËÃÉȟ 

× ÐÁÎþ (ÅÌÍÅÒÏÖï ÚÁ ÖÅÄÅÎþ ËÒÏÕĿËÕ 
ÁÎÇÌÉÃËïÈÏ ÊÁÚÙËÁȟ 

× ÆÉÒÍñ !ÍÁÚÏÎ ÚÁ ÐÏÍÏÃ ÐĠÉ ÏÒÇÁÎÉÚÁÃÉ 
Noci s Andersenem, 

× ÖĤÅÍ ÐÒÁÃÏÖÎÉÃþÍ ĤËÏÌÙ ÚÁ ÊÅÊÉÃÈ ÐÒÜÃÉ 
ÍÎÏÈÄÙ ÎÁÄ ÒÜÍÅÃ ÐÒÁÃÏÖÎþÃÈ 
ÐÏÖÉÎÎÏÓÔþȣ 

0ĠÅÊÉ 6ÜÍ ÖĤÅÍ ËÒÜÓÎï ÌïÔÏȦ 

 

 

 

:Á :ÜËÌÁÄÎþ ĤËÏÌÕ (ÏÓÔÏÕĐ -ÉÌÅÎÁ &ÉÌÉËÁÒÏÖÜȟ ĠÅÄÉÔÅÌËÁ ĤËÏÌÙ 
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- 9 - 
 

 

IƻǎǘƻǳƶǑǘƝ  Ƙŀǎƛőƛ ǎƭŀǾƝ молΦ ǾȇǊƻőƝ  

±łȌŜƴƝ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴŞ, 
 
 {ōƻǊ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ Iƻǎǘƻǳƶ ƻǎƭŀǾƛƭ муΦсΦнлмс ǎǾŞ молΦ ǾȇǊƻőƝ ƻŘ ȊŀƭƻȌŜƴƝ ǎōƻǊǳΦ tǌŜŘ 
ǎŀƳƻǘƴȇƳ ȊŀƘłƧŜƴƝƳ ƻǎƭŀǾ ǎŜ őƭŜƴƻǾŞ {5I Iƻǎǘƻǳƶ ǇǊǻǾƻŘŜƳ ƻŘŜōǊŀƭƛ ƴŀ ƳƝǎǘƴƝ ƘǌōƛǘƻǾΣ ƪŘŜ ǳŎǘƛƭƛ 
ǇŀƳłǘƪǳ ōȇǾŀƭȇŎƘ ǇǌŜŘǎǘŀǾƛǘŜƭǻ ƴŀǑŜƘƻ ƘŀǎƛőǎƪŞƘƻ ǎōƻǊǳΦ  
     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

    hŘ ŘŜǾƝǘƛ ƘƻŘƛƴ ǇǊƻōƝƘŀƭŀ ǇǊƻƘƭƝŘƪŀ ǇƻȌłǊƴƝ ȊōǊƻƧƴƛŎŜΣ ƪŘŜ ōȅƭȅ ǾȅǎǘŀǾŜƴȅ Ƨŀƪ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪŞ 
ǇǌŜŘƳŠǘȅΣ ǘŀƪ ƳƻŘŜǊƴƝ ǘŜŎƘƴƛƪŀΦ ±ŜƭƳƛ ōǊȊȅ ǎŜ ŘƻǎǘŀǾƛƭƛ ǇǊǾƴƝ ƘƻǎǘŞ ŀ ǘƻ ȊłǎǘǳǇŎƛ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ 
z IƻǎǘƻǳƴŠ ǳ 5ƻƳŀȌƭƛŎ ŀ ǇƻǎǘǳǇƴŠ ǇǌƛŎƘłȊŜƭȅ ŘŜǎƝǘƪȅ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪǻ Ȋ ƴŀǑƝ ƻōŎŜΦ ¢ƻǘƻ ǇǊƻǾłȊŜƭƻ ǇǊƻƘƭƝȌŜƴƝ 
ŦƻǘƻƎǊŀŦƛƝ Ȋ Ƴƛƴǳƭƻǎǘƛ ŀ ǇǊƻƳƝǘłƴƝ ŦƛƭƳǻ ŘƻƪǳƳŜƴǘǳƧƝŎƝŎƘ ƴłǎΣ ƴŀǑŜ ǇǌŜŘƪȅ ƛ ƻōŜŎ Iƻǎǘƻǳƶ ǇǌŜŘ ƴŠƪƻƭƛƪŀ 
ŘŜǎƝǘƪŀƳƛ ƭŜǘΦ ±ȊǇƻƳƝƴƪȅ ǾȅǾƻƭłǾŀƭȅ ȊŀƧƝƳŀǾŞ ŘƛǎƪǳǎŜΦ 
      V ǇƻƭŜŘƴƝŎƘ ƘƻŘƛƴłŎƘ ƧǎƳŜ ǎŜ ǇǌŜǎǳƴǳƭƛ ƪ ƳƝǎǘƴƝ ǎƻƪƻƭƻǾƴŠΣ ƪŘŜ ƧƛȌ ōȅƭŀ ǇǌƛǎǘŀǾŜƴŀ ǾŜƭƳƛ 
ǊǻȊƴƻǊƻŘł ǘŜŎƘƴƛƪŀ ǇƻȊǾŀƴȇŎƘ ƻƪƻƭƴƝŎƘ ƘŀǎƛőǎƪȇŎƘ ǎōƻǊǻΦ YŜ ǎƘƭŞŘƴǳǘƝ ōȅƭŀ Ƨŀƪ ōŠȌƴłΣ ǘŀƪ ǾŜƭƳƛ ƳƻŘŜǊƴƝ 
ȊłǎŀƘƻǾł ǾƻȊƛŘƭŀΣ ŀƭŜ ƛ ƴŀǇǌƝƪƭŀŘ ǇƭƴŠ ŦǳƴƪőƴƝ ƘƛǎǘƻǊƛŎƪŞ ǾƻȊƛŘƭo Tatra 805.  
     {ǘŀǊƻǎǘŀ ǎōƻǊǳ aƛŎƘŀƭ {ǾǊőƛƴŀ ȊŀƘłƧƛƭ ŘǊǳƘƻǳ őłǎǘ ƻǎƭŀǾΣ ƪŘȅ ǇǌƛǾƝǘŀƭ ƴŜƧŜƴ ǎǘŀǊƻǎǘǳ ƻōŎŜ Ǉŀƴŀ 
WƛǌƝƘƻ ±ƛƭŘǳΣ ǾǑŜŎƘƴȅ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪȅΣ ŀƭŜ ǎƻǳőŀǎƴŠ мо ǎōƻǊǻ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ ŀ н ȊłŎƘǊŀƴƴŞ ƘŀǎƛőǎƪŞ 
ǎōƻǊȅ ƛƴǘŜƎǊƻǾŀƴŞ ƻŎƘǊŀƴȅΦ tƻŘŠƪƻǾŀƭ ǎǇƻƴȊƻǊǻƳ ƴŀǑƛŎƘ ƘŀǎƛőǎƪȇŎƘ ƻǎƭŀǾΣ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ hōŜŎƴƝƳǳ ǵǌŀŘǳ 
IƻǎǘƻǳƶΣ ǇŀƴƝ {ƻƴŠ 2ƛǇŜǊƻǾŞΣ CŀǊƳŠ bƻǾƻǘƴȇŎƘΣ IƻƴŘƭ Dƭƻōŀƭ {ŜǊǾƛŎŜǎ ŀΦǎΦΣ .ŀǊŎŀƭōǳǎ ¦ƴƘƻǑǙ ǎΣǊΣƻΦΣ 
panu Martinǳ YǊłǘƪŞƳǳ a O.K.Trans Praha. 
    5ƻōǊƻǾƻƭƴƝ Ƙŀǎƛőƛ Ȋ IƻǎǘƻǳƴŠ ǳ 5ƻƳŀȌƭƛŎ ǇƻǇǌłƭƛ ƴŀǑŜƳǳ ǎōƻǊǳ ƳƴƻƘƻ ŘŀƭǑƝŎƘ ǵǎǇŠǑƴȇŎƘ ƭŜǘ ŀ 
ǇǌŜŘŀƭƛ ƴłƳ ƪ ǾȇǊƻőƝ ƻǎƭŀǾ ǇŀƳŠǘƴƝ ǎǘǳƘǳΦ 
    Starosta s ǾŜƭƛǘŜƭŜƳ ƴŀǑŜƘƻ ǎōƻǊǳ ǇǌŜŘŀƭƛ ƻŎŜƴŠƴƝ 
Ȋŀ ŘƭƻǳƘƻƭŜǘƻǳ ŀ ƻōŠǘŀǾƻǳ ǇǊłŎƛ Ǉŀƴǳ YŀǊƭǳ ~ǳǇƻǾƛΦ  
 błǎƭŜŘƴŠ ǇǊƻōƝƘŀƭȅ ƻǎƭŀǾȅ ŘƭŜ ǇǊƻƎǊŀƳǳ: 
ǇǌŜƘƭƝŘƪŀ ǇǌƛǎǘŀǾŜƴȇŎƘ ƘŀǎƛőǎƪȇŎƘ ǾƻȊƛŘŜƭ, ǇƻȌłǊƴƝ ǵǘƻƪ 
ŘŠǘƝ ȊŜ IǌŜōőŜΣ ǎǇǊłǾƴŞ ƛ ƴŜǎǇǊłǾƴŞ ƘŀǑŜƴƝ ƘƻǌƝŎƝƘƻ ƻƭŜƧŜ 
ς SDH Lhota. tŀƴ wŀŘŜƪ ~ƛƳƻ Ȋŀ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ 5ŀƧōȅŎƘ 
ǎΦǊΦƻΦ ǇǌŜŘǎǘŀǾƛƭ ƻǎƻōƴƝ ǾƻȊƛŘƭŀ [ŀƴŘ wƻǾŜǊ ŀ WŀƎǳŀǊΦ 
S vozƛŘƭŜƳ [ŀƴŘ wƻǾŜǊ 5ƛŎƻǾŜǊȅ ǇǊƻƧƝȌŘŠƭ ǎ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪȅ 
parkur ς hC wh!5 ŀ ǎŜ ȊǊȅŎƘƭŜƴƝƳ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝƘƻ ǾƻȊǳ 
Jaguar F-¢ȅǇŜ ǇǌŜƪƻƴŀƭ ƻőŜƪłǾłƴƝ ǾǑŜŎƘ 
ȊǵőŀǎǘƴŠƴȇŎƘΦaŠƭƛ ƧǎƳŜ ŘłƭŜ ǇǊƻ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪȅ ƪ dispozici 
ƻŘ ŘƻǇǊŀǾƴƝ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ hΦYΦ ¢w!b{ ƴłƪƭŀŘƴƝ ǘŀƘŀő 5!CΦ 

Ļinnost spolkŢ 

{ōƻǊ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ Iƻǎǘƻǳƶ  tǊǻǾƻŘ Ƙŀǎƛőǻ  

tǌŜŘǎǘŀǾŜƴƝ ƻǎƻōƴƝƘƻ ǾƻȊǳ WŀƎǳŀǊ  
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      tƻǎƭŜŘƴƝ őłǎǘƝ ƻǎƭŀǾ ōȅƭƻ ƴłƳŠǘƻǾŞ ŎǾƛőŜƴƝ ς ȊłŎƘǊŀƴŀ ƻǎƻō Ȋ ƘƻǌƝŎƝƘƻ ƻōƧŜƪǘǳ ς z ƳƝǎǘƴƝ ȊłƪƭŀŘƴƝ 
ǑƪƻƭȅΣ ƪŘŜ ȊŀǎŀƘƻǾŀƭȅ {5I IƻǎǘƻǳƶΣ {5I IǌŜōŜőΣ {5I [Ƙƻǘŀ ŀ I½{t [ŜǘƛǑǘŠ tǊŀƘŀΦ tǌŜƪǾŀǇƛǾȇƳ 
ȊǇŜǎǘǌŜƴƝƳ ǇǊƻ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪȅ ƴŀǑƛŎƘ ƻǎƭŀǾ ōȅƭ ǇǌƝƭŜǘ ǇƻƭƛŎŜƧƴƝƘƻ ǾǊǘǳƭƴƝƪǳ ƴŀŘ ǑƪƻƭǳΣ ƪǘŜǊȇ ƳƻƴƛǘƻǊƻǾŀƭ 
Ƙŀǎƛőǎƪȇ ȊłǎŀƘΦbŀ ǵǇƭƴȇ ȊłǾŠǊ {5I IǌŜōŜő ǇǌŜŘǾŜŘƭŀ ǳ ǊȅōƴƝƪŀ Ȋŀ ǇǌƝǘƻƳƴƻǎǘƛ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ŘŠǘƝ Ǿȇƪƻƴ 
ǾȅǎƻƪƻǾȇƪƻƴƴŞƘƻ ǾƻŘƴƝƘƻ ŘŠƭŀΦ 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
 {ǘŀǊƻǎǘŀ {5I Iƻǎǘƻǳƶ ǇƻŘŠƪƻǾŀƭ ǾǑŜƳ ȊǵőŀǎǘƴŠƴȇƳ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪǻƳΣ ǇƻǎłŘƪłƳ ƘŀǎƛőǎƪȇŎƘ ǾƻȊǻΣ 
őƭŜƴǻƳ {5I IƻǎǘƻǳƶΣ Ǉŀƴǳ wŀŘƪǳ ~ƛƳƻǾƛ ŀ ŘŀƭǑƝƳΧΣ ŘłƭŜ ǇƻȊǾŀƭ ǾǑŜŎƘƴȅ ƴłǾǑǘŠǾƴƝƪȅ ƴŀ ǾŜőŜǊƴƝ ǘŀƴŜőƴƝ 
5ƛǎŎƻ ȊłōŀǾǳ Řƻ ǎƻƪƻƭƻǾƴȅ ƻŘ мф ƘƻŘƛƴΦ 
      {ōƻǊ ŘƻōǊƻǾƻƭƴȇŎƘ Ƙŀǎƛőǻ Iƻǎǘƻǳƶ ŘŠƪǳƧŜ ǾǑŜƳ ȊǵőŀǎǘƴŠƴȇƳ Ȋŀ ŦƛƴŀƴőƴƝ ǇƻŘǇƻǊǳ Ǿ ǇǊǻōŠƘǳ 
ƻǎƭŀǾΥ ǇǊƻŘŜƧ ǳǇƻƳƝƴƪƻǾȇŎƘ ǇǌŜŘƳŠǘǻ            1 500,- Yő 
           ƴŀ ǘŀƴŜőƴƝ ȊłōŀǾŠ ŘƻōǊƻǾƻƭƴŞ ǾǎǘǳǇƴŞ  6 837,- Yő 
           Celkem                                                          8 337,- Yő ōǳŘŜ ǇƻǳȌƛǘƻ ǇǊƻ ǇǊƻǾƻȊƴƝ ǵőŜƭȅ {5I 
IƻǎǘƻǳƶΦ 
 
    WŜǑǘŠ ƧŜŘƴƻǳ ŘŠƪǳƧŜƳŜ ǾǑŜƳ Ȋŀ ǇƻŘǇƻǊǳ ŀ ŘƻǳŦłƳŜΣ ȌŜ ǎŜ ƻǇŠǘ ǎŜƧŘŜƳŜ Ǉǌƛ ǇƻŘƻōƴŞ ŀƪŎƛ ƛ 
v budoucnu. S ǇǌłƴƝƳ ƘŜȊƪŞƘƻ ǇǊƻȌƛǘƝ ǇǊłȊŘƴƛƴΦ 
 

                                                                 {ǘŀǊƻǎǘŀ {5I Iƻǎǘƻǳƶ                           ±ŜƭƛǘŜƭ {5I Iƻǎǘƻǳƶ 
                                                                aƛŎƘŀƭ {ǾǊőƛƴŀ                                          WƛǌƝ Cŀƴǘŀ 
 

Ih{¢h¦d~¢N b!5~9b/L 

 V sobotu 30. dubna jsme pŠipravili p§len² ľarodōjnic na ģkoln² zahradō. Poľas² 

n§m pŠ§lo, pŠichystali jsme st§nky, na vrchol ohromn® hromady chroģt² jsme um²stili 

ľarodōjnici a pŠipravili soutōĥe pro dospōl®. Hlavn² cenou byla dev²tikilov§ kĪta, ľili 

sehnat soutōĥ²c² nebyl aĥ takovĪ probl®m. Manĥelsk® p§ry musely na ľas zdolat 

pŠek§ĥky v podobō bōhu s manĥelkou na z§dech, pŠeŠ²znut² kl§dy a po chŨd§ch se 

dostat k  c²li, kde jeģtō musely pokoŠit sklenici plnou limon§dy ľi piva. Nej¼spōģnōjģ²m 

p§rem byli manĥel® Kohl²ľkovi, odnesli si nejen spoustu kr§snĪch z§ĥitkŨ ze soutōĥe, 

ale hlavnō kr§snō vořavou a obrovskou kĪtu. Gratulujeme!!! 

 Oheř vzpl§l kolem pŨl dev§t® veľer za asistence naģich hasiľŨ, lid® se dobŠe 

bavili a zŨst§vali aĥ do pozdōjģ²ch veľern²ch hodin. 

½łŎƘǊŀƴŀ ƻǎƻō ȊŜ ȊłƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻƭȅ  
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 V sobotu 11. ľervna probōhl na 

pŠehradō dōtskĪ den v duchu ľeskĪch 

povōst². Od r§na jsme chystali st§nky, 

ale poľas² n§m pŠ²liģ nepŠ§lo, 

poprch§valo cel® dopoledne, proto 

jsme se rozhodli pro variantu B a 

rozloĥili jsme  i n§ģ suprobr stan. A 

vyplatilo se.  Jen jsme dostavōli, deģt²k 

ustal. Nicm®nō my jsme byli v kaĥd®m 

pŠ²padō pŠipraveni na vģechny 

varianty.  

 Nakonec si slun²ľko dalo Š²ct a 

zaľalo sv²tit. Ryb§Šsk§ chatka se 

pŠevl®kla do h§vu starovōk®ho hradu, 

u kter®ho dlela samotn§ knōĥna Libuģe. V chatce se vyd§valy pro vģechny dōti erby na 

krk a obch§zely s nimi stanoviģtō s ¼koly. Po splnōn² vģech ¼kolŨ dostaly dōti bal²ľek 

plnĪpŠekvapen².  

 Naģe pozv§n² pŠijali sokoln²ci z letiģtō s dravĪmi pt§ky.  Uk§zka vĪcviku dravĪch 

pt§kŨ byla pro vģechny velmi zaj²mav§ a vģem se moc l²bila. Dōkujeme. 

 Na dōti i jejich rodiľe ľekala tak® pramice,  na kter® se mohli proj²ĥdōt po 

pŠehradō. Kdo si netroufl na lodiľku, mohl se povozit v  dostavn²ku taĥen®m kr§snĪm 

konōm.  

 Pro dōti jsme tak® pŠipravili d²lniľky, kde si mohly vyrobit  Golema  ľi cokoli ze 

samotvrdnouc² hmoty a tak® si z kŨĥ² upl®st ľelenku nebo n§ramek. 

 U piveľka, limon§dy (pro 

vģechny zdarma), p§rku v rohl²ku 

ľi kĪty se vģichni mohli 

z nachystanĪch cedul² dozvōdōt 

v²ce o jednotlivĪch postav§ch a 

ud§lostech starĪch povōst² 

ľeskĪch.  

Dōti se pŠ²mo na pŠehradō potkaly 

s Golemem, kter®mu se z oľ² valil 

kouŠ,  s Daliborem uvōznōnĪm ve 

vōĥi, s d²vkami z D²vľ² v§lky ľi 

Faustem a Bivojem.  

DōtskĪ den se vydaŠil a dōkujeme 

vģem, kteŠ² pŠiģli a uĥili si to 

s n§mi. 

 

 PŠejeme vģem kr§sn® l®to,  hodnō slun²ľka jeģtō v²ce vody. Uvid²me se na 

nejbliĥģ² akci v z§Š² 23. a 24. 9. na dōtsk®m bazaru.  

Sledujte naģe str§nky www.nadsenci.estranky.cz  

        Karol²na Svatoģov§ 

wŀōƛ [ƻǿ ŀ 5ǊΦ Cŀǳǎǘ όƳŀƴȌŜƭŞ hƘŀǊƻǾƛ)  

5ŀƭƛōƻǊ ŀƭƛŀǎ ±ŀǑŜƪ IŀƧƴȇ  

http://www.nadsenci.estranky.cz/
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Bar§ļnick§ obec ĂSULEVICEñ HostouŔ a Dobrov²z 

informuje 

 

1) Report§ģ a podŊkov§n² - VĨroļn² 70. Bar§ļnickĨ ples v Hostouni, 12.3.2016 

  

Psala se sobota 12. bŚezna 2016, kdy byla cel§ naġe ves v oļek§v§n² tradiļn² (a v souļasn® dobŊ jiģ 

historick®) taneļn² z§bavy. Tato z§bava se zde, v naġ² mal® stŚediskov® obci, konala jiģ po 70-t®, coģ je 

¼ctyhodn® dodrģen² tradice Bar§ļnick® obce Sulevice HostouŔ a Dobrov²z. 

  

S ohledem na takov® vĨroļ² jsme se snaģili ples ozvl§ġtnit a pozvednout vġechny detaily na vyġġ² 

¼roveŔ. Pokud se vr§t²me na samotnĨ poļ§tek organizace z§bavy, nejprve jsme pŚedali podklady mlad® 

pan² Franc²rkov®, kter§ se jiģ nŊkolik let star§ o grafickou ļ§st veġkerĨch tiskovin a o vĨzdobu s§lu, 

poŚizuje fotografickĨ z§znam cel®ho veļera a n§slednŊ spravuje fotogalerii naġ² Bar§ļnick® obce. Ta se 

sv® pr§ce zhostila jako vģdy na pln® obr§tky i pŚesto, ģe je to maminka na mateŚsk® dovolen®. Od 

n§vrhu plak§tu, pozv§nek, reklam i samotnĨch vstupenek pracuje na vġem do posledn²ho detailu a snaģ² 

se s n§mi udrģet tuto tradici. 

  

Posledn²ch 14 dnŢ pŚed plesem se neslo v duchu sh§nŊn² sponzorŢ a jednotlivĨch hodnotnĨch cen do 

kaģdoroļn² tomboly. Letoġn² roļn²k, s ohledem na premi®ru VIP l²stkŢ, zapŢsobil na velk® mnoģstv² 

sponzorŢ. A proto jsme se letos mohli pochlubit bohatou tombolou se spoustou novinek, kter® jistŊ 

vġichni vĨherci ocenili. T²mto jeġtŊ jednou dŊkujeme vġem ochotnĨm sponzorŢm, bez jejichģ 

dobroļinnosti by byl letoġn² ples jen poloviļn². 

  

Sobotn² r§no se v hostouŔsk®m s§le Na KyrovŊ neslo v duchu pŚ²pravy tomboly, vĨzdoby s§lu a pŚ²pravy 

kulturn²ho vyģit² v podobŊ fotokoutku a koktejlov®ho baru. Po poledni dorazila druh§ ļ§st tomboly a vġe 

se mohlo zaļ²t chystat na veļern² rejdŊn². 

  

Zah§jen² plesu probŊhlo chv²li po osm® hodinŊ veļern² jako tradiļnŊ v m²stn²ch kroj²ch, kter® jsme 

podŊdili po svĨch pŚedchŢdc²ch. V ļele s rycht§Śem, kterĨ nesl Bar§ļnickou z§stavu, jsme nŊkolikr§te 

obeġli s§l za hudby m²stn² kapely a uk§zali tak vġem pŚ²tomnĨm, ģe tradice nevymŚela. Bar§ļn²ci jsou 

pŚipraveni a z§bava tak mŢģe zaļ²t. 

  

CelĨm veļerem pŚ²tomn® prov§zela hudba legend§rn²ho V-Systemu JiŚ²ho Vildy, kter§ umnŊ stŚ²dala 

tradiļn² p²snŊ s p²snŊmi modernŊjġ²mi. Na sv® si tak pŚiġla jak starġ² generace, tak i ta mladġ². 

V pŚest§vk§ch chv²le ticha nahradila reprodukovan§ hudba vĨbŊru hitŢ a p²sn² z let ġedes§tĨch aģ po 

nejmodernŊjġ² hudbu. Sv§ tŚi kulturn² ok®nka mŊla tak® taneļnŊ-z§bavn§ skupina BrandĨsk§ gal®rka, 

kter§ svou energi² a rytmem rozhĨbala ruce k potlesku a br§nice k upŚ²mn®mu sm²chu. I jim proto 

dŊkujeme za jejich ochotu pobavit m²stn² n§vġtŊvn²ky.   

  

Lid® i v prŢbŊhu pokraļuj²c²ho veļera proudili a postupnŊ tak zaplnili m²stn² kulturn² s§l. Zpoļ§tku 

nesmŊl® jednotlivce ļi dvojice u koktejlov®ho baru vystŚ²daly skupinky, kter® chtŊly vyzkouġet alternativu 

k n§pojŢm z m²stn²ho podniku a ochutnat koktejly v²ce ļi m®nŊ zn§m®. KaģdĨ si mohl pŚij²t na sv®,  
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v nab²dce nechybŊly koktejly alkoholick® i ty pro abstinenty. Barman tak mŊl brzy co dŊlat, aby staļil 

obsluhovat pŚ²choz² hosty a tento novĨ n§pad se setkal s velkĨm ohlasem. Podobn® ohlasy mŊla i dalġ² 

novinka a tou byl fotokoutek. Lid® nejprve pouze ostĨchavŊ pŚihl²ģeli, ale ke konci veļera obsluha 

fotokoutku hl§sila nadprŢmŊrnĨ poļet vyhotovenĨch fotek, kde se pŚed objektivem fotoapar§tu vystŚ²dali 

nejen bav²c² se mlad² z HostounŊ i cel®ho okol², ale pŚekvapila i m²stn² starġ² generace, kter§ sluģeb 

fotografa tak® hojnŊ vyuģila. 

  

Nechceme-li mluvit pouze v superlativech, mus²me zm²nit menġ² ¼ļast lid² v mask§ch, kter® byly pro 

letoġek s ohledem na kulat® ļ²slo v kolonce vĨroļ² plesu v²t§ny. NŊkolik odv§ģlivcŢ se sice odhodlalo a 

na ples v masce dorazilo, ale pŚevaģovala vŊtġina lid², kteŚ² masky nechali doma. TŚeba se n§m podaŚ² 

napŚ²ġtŊ pŚemluvit vŊtġ² mnoģstv² lid² k t®to z§bavŊ, kter§ byla korunov§na pŢlnoļn²m vyhl§ġen²m 

nejlepġ² masky veļera. Tu vyhr§la, jistŊ zaslouģenŊ, vĨġe zm²nŊn§ fotografka Janiļka. 

  

Chv²li po jeden§ct® hodinŊ veļern² zaļalo vyhlaġov§n² tomboly. Lid® proudili pro sv® vĨhry, rozjel se 

nekoordinovanĨ smŊnnĨ obchod vĨher m®nŊ vhodnĨch za ty vyslovenŊ ģ§dan®. NŊkter® tetiļky tak 

s radost² vymŊnily pouk§zky na paintball za kuchyŔsk® n§ļin², strĨļkov® naopak s radost² pŚedali sv® 

novŊ nabyt® prac² pr§ġky za lahvinku nŊļeho ostŚejġ²ho. KaģdĨ si tak ve vĨsledku pŚiġel na sv® a z§bava 

mohla pokraļovat v jeġtŊ bouŚlivŊjġ²m tempu. Hudba se tak z reproduktorŢ linula aģ do druh® hodiny 

rann², kdy byla cel§ z§bava ukonļena. V nejlepġ²m se m§ pŚestat a tak jsme museli druhĨ den pŚi ¼klidu 

s§lu konstatovat, ģe se skonļilo opravdu v nejlepġ²m, protoģe i pŚes intenzivn² z§bavu nebyla na s§le 

nalezena ģ§dn§ ġkoda ani vŊtġ² nepoŚ§dek. 

  

A na z§vŊr velk® srdeļn® podŊkovan² patŚ² pŚ²mo ĂSPONZORšMñ, kteŚ² poskytli zaj²mav® dary do 

tomboly a pŚijali naġe pozv§n² si veļer zaplesat. Velice si t®to mil® skuteļnosti povaģujeme. Spokojenost 

lid² a prvotn² ohlasy byly fantastick®. JeġtŊ jednou d²ky za kr§snou vzpom²nku na letoġn² 70. roļn²k 

Bar§ļnick®ho plesu. Jsme r§di za Vaġi spolupr§ci a tŊġ²me se opŊt na vidŊnou.  

D§le patŚ² velk® podŊkov§n² ostatn²m z¼ļastnŊnĨm za jejich obŊtavost a vstŚ²cnost, kteŚ² si dali velkou 

pr§ci s pŚ²pravou. Bylo vidŊt, ģe museli vŊnovat realizaci spoustu ļasu. 

S pŚ§n²m vġeho dobr®ho a do dalġ²ch let takovĨch povedenĨch z§bav v²ce.  

Za BO zapsali: Hanka Trachtov§ a Luk§ġ Proch§zka + Karol²na a Filip Ġmucrovi 

 

Foto BO: Jana Franc²rkov§,  http://baracnicisulevice.rajce.idnes.cz/ 
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